

zhōng wén bào gào sān gù shì yǎn chū
中文报告三：故事演出

The 3rd Chinese Project: A short play

fēn zǔ gè rén yī zǔ
分组：5-6 个人一组 Grouping: 5-6 people in one group

měi gè jiǎo sè zhì shǎo xū yào wǔ jù tái cí
每个角色至少需要五句台词。 Every character needs to have at least 5 lines in this play.

yǎn chū cháng dù fēn zhōng
演出长度：3-5 分钟。 The length of the play: between 3-5 minutes

bù zǒu
步骤 steps:

cóng sān gè zhōng wén gù shì lǐ xuǎn yí gè dú wán gù shì zhī hòu kāi shǐ jué dìng jiǎo sè hé xiě duì bái qǐng jiāng duì bái yòng
1. 从三个中文故事里选一个，读完故事之后，开始决定角色和写对白。请将对白用

Google document 写完并且立即分享给我。这样我才能知道你的进度并给予建议。

TingHsuan.Liu@houstonisd.org

Choose one story among the three provided. After reading that story, you should start to think about who the characters are and develop the dialog between all characters. Please write the dialog in **Google doc**(provide me the name of the story you choose and the names of your group member) and share it with me right away that I can monitor your progress and provide suggestion. TingHsuan.Liu@houstonisd.org

sī kǎo nǎ xiē shì nǐ yào de dào jù xiě xià zhì zuò dào jù xū yào de cái liào bìng qiǎ kāi shǐ zhì zuò dào jù
2. 思考哪些是你需要的道具，写下制作道具需要的材料并且开始制作道具。

Think about what props you need, write down the materials you need to make for props and begin to make them.

liàn xí bìng qiǎ bèi sòng tái cí hé pái yǎn
3. 练习并且背诵台词和排演。

Practice and memorize your lines and rehearsal.

yī zhào liú lǎo shī de jiàn yì xiū gǎi zhōng wén zì huò yǎn chū fāng shì
4. 依照刘老师的建议，修改中文字或演出方式

Revise your Chinese wording or acting based on Ms. Liu's feedback.